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Aan de wethouders en leden van de gemeenteraad van Gouda 
21 NOV. 24 
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Betreft: brandbrief sportaccommodatie van basisschool De Bijenkorf — Willem eZijgëFîiïeT 

Geachte wethouders en leden van de gemeenteraad, 

Als MR van de Bijenkorf willen wij met deze 'brandbrief' graag uw grote aandacht vragen voor 

onze sportaccommodatie. 

De Bijenkorf gymt in de sportaccommodatie gevestigd aan de Willem de Zwijgersingel. Deze 

gymzaal is dermate gedateerd dat het voor onze vakteerkracht moeilijk wordt in goede 

omstandigheden het bewegingsonderwijs vorm te geven. Ook hebben wij het 

bewegingsonderwijs hoog op de prioriteit staan, omdat er in de maatschappij juist 

beweegarmoede heerst en jongeren steeds minder fysiek vaardig zijn. Sporten is erg belangrijk. 

En niet alleen voor de fysieke gezondheid, maar ook voor de mentale gezondheid. 

De zorgen die wij hebben over deze accommodatie zijn de volgende: 

- Het verwarmingssysteem doet het niet. Er zijn heaters geplaatst, maar deze verwarmen 

onvoldoende of gaan niet aan. In de winter staan de kinderen in een te koude zaal. De 

vakdocent staat hier dus de gehele dag in. 

- De vloer in de kleedkamers is kapot en daardoor dus gevaarlijk voor kind en leerkracht. 

- De kinderen moeten in een onhygiënische omgeving omkieden, gymmen en naar het 

toilet. Ook de leerlingen geven aan het geen prettige omgeving te vinden om in te 

gymmen en durven er zelfs niet naar de toilet. 

- Het sanitair is zo verouderd dat het eigenlijk niet meer bruikbaar is. 

- Het water mag niet gedronken worden. Het wordt ook heel heet. 

- Beide sloten van de wcdeuren zijn weken kapot geweest. 2 leerlingen hebben al 

opgesloten gezeten. 1 leerling 10 minuten, maar 1 teerling zelfs een uur! Inmiddels zijn 

deze sloten gemaakt. 

- Er zitten zoveel kieren en gaten in het gebouw dat er veel insecten binnen zijn. Er zijn 

ontetbaar veel spinnenwebben in het complex. 

- De zaal dateert uit 1953 en is dus al meer dan 70 oud. 

- De ramen hebben enkel glas en kunnen vaak niet meer of moeilijk open of krijg je niet 

meer dicht. 

Vorig schooljaar en begin dit schooljaar hebben we, naast bovenstaande problemen, ook de 

volgende problemen ondervonden: 

Overstroming in de kleedkamer door een breuk in de leiding. 

Rioollucht n de zaal en kleedkamers door een breuk in het riool. Dit is pas na een maand 

ontdekt, waardoor het erg onprettig gymmen en werken was. 



- Wespennest in 1 van de kleedkamers. Het duurde een tijd voordat er een bestrijder 

kwam en daarna duurde het nog een Lange tijd voordat de wespen weg waren. Er is in de 

kleedkamer ook een teerling gestoken door een wesp. 

- Vorig schooljaar zijn bij de keuring van de materialen veel toestellen afgekeurd. Deze zijn 

pas begin van dit schooljaar vervangen. Hierdoor konden de Leerlingen niet volwaardig 

bewegingsonderwijs krijgen. 

Wij als MR hebben te horen gekregen dat er meerdere gesprekken geweest zijn met sportpunt 

Gouda en met de gemeente, maar dat dit nog niet geleid heeft tot een oplossing. 

Deze accommodatie en de gevolgen van de slechte staat, staat in schril contrast met de thema's 

en jaarnota van de sportraad en dus ook de gemeente. 

- Duurzame infrastructuur is er niet, omkieden en lesgeven gaat in onze ogen niet meer. 

- Vitale beweegaanbieders hebben we zeker wel met onze vakleerkracht. Maar deze 

vakleerkracht laat steeds meer horen dat hij deze arbeidsomstandigheden niet meer 

accepteert. De kans dat wij als Bijenkorf onze vakleerkracht door de slechte 

huisvestiging kwijtraken is erg groot. En dat maakt het probleem nog groter om het 

onderwijs en het bewegingsonderwijs goed vorm te geven. 

- Positieve sportcultuur wordt niet bevorderd bij zowel leerkracht als leerling. De 

leerlingen krijgen een verkeerd beeld over hoe de randvoorwaarden voor een positieve 

sportcultuur moeten zijn. Niemand vindt het een leuk vooruitzicht om in de kou te 

sporten en te moeten omkleden in de onhygiënische omgeving. 

- Het thema topsport is hier niet van toepassing. 

Het is twee voor twaalf in onze ogen, nog een heel schooljaar lesgeven in deze accommodatie is 

in onze ogen niet acceptabel. 

Wij zijn gezegend met een vakdocent die onze kinderen twee keer in de week een gymles kan 

geven, wij willen hem dan ook graag behouden. 

Graag zouden wij, zowel MR, maar ook directie, vakleerkracht en team van de Bijenkorf, u willen 

uitnodigen om te komen kijken bij onze sportaccommodatie en met ons in gesprek te gaan om te 
kijken hoe we ervoor kunnen zorgen dat ons bewegingsonderwijs een goede toekomst krijgt. 

Mochten er nog vragen zijn naar aanleiding van deze brief of een afspraak wilt inplannen, dan 

kunt u contact opnemen via het onderstaande nummer of e-mailadres. 

0182-516675 

secretarismr.bijenkorf(degroeiLing.nL 

Met vriendelijke groet, namens de MR van de Bijenkorf 

Suzanne Veldhuis Anouschka Marinus 

Maarten Kruijt Clarissa de Bruin 

Stefania Nicita Anita Duits 
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